
 
 

Werkwoordspelling 

 
 

Stap 1 – Bepaal de woordsoort 

Werkwoorden zijn doe-woorden: 
fietsen, typen, voetballen, lezen.  
 
Is het woord een werkwoord? Dan 
moet je de regels van werkwoord- 
spelling gebruiken.  
 
 

Stap 2 – Tegenwoordige tijd of verleden tijd 

De tegenwoordige tijd is nu, de verleden tijd speelt zich in het 

verleden af. Gisteren, vorige maand, afgelopen jaar enzovoorts. 

Bepaal de tijd van de zin en pas de onderstaande regels toe.  

 
 

Tegenwoordige tijd (TT) Verleden tijd (VT) 

Ik Fiets (stam) Fietste 

Hij/zij/het/jij/u Fietst (stam + t)  Fietste 

Wij/zij Fietsen (hele werkwoord) Fietsten 

Wij/zij hebben gefietst 

  



 
 

 

TEGENWOORDIGE TIJD 
 

Tegenwoordige tijd (TT) Verleden tijd (VT) 

Ik Fiets (stam) Fietste 

Hij/zij/het/jij/u Fietst (stam + t)  Fietste 

Wij/zij Fietsen (hele werkwoord) Fietsten 

Wij/zij hebben gefietst 

 
 
Voorbeeld:  
 
Ik  vind  Instagram te gek!  [ik-vorm = stam = hele ww min ‘en’]  
 
Julia  vindt  Snapchat te gek!   [Julia = zij = stam+t]  
 
 
Uitzondering 
Je gebruikt alleen de stam bij: 
- ik-vorm       ‘Ik loop naar huis.’ 
- je/jij achter de persoonsvorm*  ‘Loop jij naar huis?’ 
- gebiedende wijs     ‘Loop door!’ 
 
 
 

Uit je hoofd leren:  

GEEN ‘T’ ERBIJ ACHTER IK EN VOOR JE EN JIJ! 

 
 

*Je vindt de persoonsvorm door de zin vragend te maken. Het eerste woord is de 

persoonsvorm. Voorbeeld: ‘Floris schrijft een brief.’ ‘Schrijft Floris een brief?’                

‘Schrijft’ is de persoonsvorm in deze zin.   



 
 

VERLEDEN TIJD 
 

Tegenwoordige tijd (TT) Verleden tijd (VT) 

Ik Fiets (stam) Fietste 

Hij/zij/het/jij/u Fietst (stam + t)  Fietste 

Wij/zij Fietsen (hele werkwoord) Fietsten 

Wij/zij hebben gefietst 

 

1 Is het een sterk werkwoord of een zwak werkwoord?  

Sterke werkwoorden veranderen in de verleden tijd.  

Voorbeelden:  
slaap wordt sliep  
lees wordt las 
bid wordt bad  
 
De lijst met sterke werkwoorden is erg lang. Je kunt ze niet uit 
je hoofd leren. Je leert deze woorden al vanaf dat je leert 
praten, dus het is vaak vanzelfsprekend.  
 
Wil je meer weten? Klik op deze link voor een overzicht met 
veel sterke werkwoorden.  
 
 

 
  

https://leestrainer.nl/Leerlijn%20werkwoorden/sterkewerkwoordenvervoegen.htm


 
 

Zwakke werkwoorden  
 
 
 
 
 
  
 
 

Wanneer gebruik je ‘te’ of ‘de’?  

’t sexy fokschaap 
 
Eindigt de stam op een letter uit ’t sexy fokschaap,  

dan kies je voor ‘te’.  
 
 
Voorbeeld met het werkwoord ‘aanmelden’  

1 Bepaal de stam: ik meld aan 
 2 Staat de laatste letter van de stam -d-  
    in ’t sexy fokschaap? NEE!  
 3 Zet ‘de’ achter de stam: meldde  
 
Aisha meldde zich vorig jaar aan op Facebook.   
 
Wij meldden ons vorig jaar aan op Facebook.  
 
 
Uitzondering 
Werkwoorden met –v of –z  

Voorbeeld:  
Ik verf    hele ww is verven   dus: ik verfde  
Ik verhuis  hele ww is verhuizen  dus: ik verhuisde  
 

 

Enkelvoud:   stam + te 
    stam + de 

Meervoud:   stam + ten 
    stam + den 
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